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MØTEPROTOKOLL  
 

Formannskapet 
 
Dato: 13.05.2014 kl. 10:00 – 13:00 
Sted: Kommunestyresalen  
Arkivsak: 12/00009 
  
Tilstede:  Dag Sigurd Brustind, Eva Nilssen og Sissel Johansen 
  
Møtende 
varamedlemmer: 

Trond-Arvid Isaksen (for Roy-Helge Andreassen) og Eidar 
Tøllefsen (for Jim Kristiansen). 

  
Forfall:  Roy-Helge Andreassen og Jim Kristiansen 
  
Andre: Helge Høve (rådmann) 
  
Protokollfører: Siv Korneliussen 
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Hamnvik, 13.05.2014 
 
 
 
Dag Sigurd Brustind 
møteleder       Godkjent: 
 
         
 
        ________________________ 
        Eva Nilssen 
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       ______________________________ 
       Sissel Johansen
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Saker til behandling 

33/14 Søknad om fritak som varamedlem til IDE-styret 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 13.05.2014 33/14 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
1. Petra Frantzen fritas/fritas ikke fra vervet som vara til styret for IDE-prosjektet. 
2. Som ny vara til styret for IDE-prosjektet velges ……………………………….. 
 
Møtebehandling 
Dag Sigurd Brustind fremmet forslag om at saken utsettes. 
 
Votering 
Forslag fra Brustind ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet fattet følgende forslag: 
 

Saken utsettes. 
 
 
[Lagre]  
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34/14 Styrings-, drøftings- og orienteringssaker - 
Formannskapsmøte 13.05.2014 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 13.05.2014 34/14 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 

Styringssaker: Ingen. 

 

Drøftingssaker: 
1. Bredbåndsutbygging 

 
2. Oppstart organisasjonsgjennomgang – konsulent Agenda Kaupang 

AS: 
1100 – 1300 Møte med styringsgruppen (formannskapet og to tillitsvalgte, 
samt rådmannen) 
o Mandat for prosjektet. Kommunen forklarer hva den ønsker å oppnå, 

hva er de viktigste temaene 
o Agenda Kaupangs redegjør for sin prosjektplan. Aktiviteter, deltakere, 

tidsplan.  
o Plan for intervjuer (deltakere og dato) 
o Booke møter i styringsgruppen: sluttmøte fase 1/oppstartsmøte for 

arbeidsgruppene og sluttmøte i prosjektet fase 2. 
 

Orienteringssaker: Ingen. 

 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
 
 
Vedtak 

Drøftingssaker: 
1. Bredbåndsutbygging  

Det ble enighet om at pri 1 i arbeidet vil være å få fullfinansiering allerede 
eksisterende prosjekter/planer. 

 

2. Kommunesammenslåing – Uttalelse  
Formannskapet ble enig om en uttalelse i kommunesammenslåingen, jfr. 
fullmakt gitt i kommunestyret 10.04.2014. Når denne er klar vil den også bli 
lagt ut på kommunens hjemmeside. Uttalelsen følger vedlagt protokollen. 
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3. Oppstart organisasjonsgjennomgang – konsulent Agenda 
Kaupang AS 
Det ble gjennomført et møte mellom styringsgruppen og konsulenten, med 
følgende innhold: 
 

o 1100 – 1300 Møte med styringsgruppen (formannskapet og to 
tillitsvalgte, samt rådmannen) 

o Mandat for prosjektet. Kommunen forklarer hva den ønsker å 
oppnå, hva er de viktigste temaene 

o Agenda Kaupangs redegjør for sin prosjektplan. Aktiviteter, 
deltakere, tidsplan.  

o Plan for intervjuer (deltakere og dato) 
o Booke møter i styringsgruppen: sluttmøte fase 1/oppstartsmøte 

for arbeidsgruppene og sluttmøte i prosjektet fase 2. 
 

 

4. Næringsfond – kr 50 000 - unntatt offentlighet fram til 1. juni 
 
50 000 kroner er etter drøftingssak godkjent for bruk til søknad forfabrikk Marin Harvest. 
Belastes næringsfondet. 

 
[Lagre]  
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Vedlegg sak 34/14 pkt. 2 
 

Uttalelse vedrørende kommunereformen - Ibestad. 

Ibestad kommunestyre 10. april 2014. 

Ibestad kommunestyre har merket seg de signaler som er gitt fra regjeringen vedrørende behovet for 

en kommunereform. Kommunestyret har også satt seg inn i ekspertutvalgets anbefalinger. 

Bærekraftig utvikling er en samfunnsutvikling som imøtekommer dagens konsumbehov uten å 

forringe mulighetene for kommende generasjoner til å få dekket sine. Svaret på dette er ikke 

nødvendigvis større kommuner. Klimautfordringene må være et viktig premiss som skal legges til 

grunn i langt større grad enn det som er tilfellet i dag. 

Vi er av den oppfatning at geografi er en vesentlig faktor i en slik vurdering.  Gode 

kommunikasjonsløsninger er vesentlige for å gi et godt nok vare- og tjenestetilbud til innbyggerne i 

en distriktskommune.  

Ibestad har i dag en en-felts fylkesvei (med møteplasser) som binder kommunen sammen med 

Harstad i vest og Salangen i øst. Dette er den fysiske veien fram til offentlige tilbud slik som for 

eksempel sykehus, videregående- og høyere utdanning samt politi. I tillegg er dette en særdeles 

viktig vei for næringslivet – som produserer varer og tjenester for milliardbeløp. Fylkesveien er også 

forutsatt å binde regionen sammen til et felles bo- og arbeidsmarked. Vår fylkesvei er en versting vei 

og har stort behov for utbedring. 

Et fremtidig offentlig tjenestetilbud krever at det er tilgjengelig fiberbredbånd i hele kommunen. 

Innbyggere og næringsliv i vår kommune må få fiberbredband som gir muligheter/tilgang til tjenester 

og konkurransevilkår som er vanlig ellers i samfunnet. Vi har et sterkt behov for bygging av vår 

digitale motorvei, fiberbredbåndet. 

Det er kritisk for Ibestad kommune at FV-848 utbedres og at fiberbredbånd bygges ut i hele 

kommunen. Vi tror at disse infrastrukturprosjektene vil bli best ivaretatt i nåværende struktur. 

Kommunestyret vurderer det derfor slik at det ikke er hensiktsmessig å innlede samtaler om en 

mulig sammenslåing med nabokommunene før disse to kritiske infrastrukturprosjektene er på 

plass.  

 

For Ibestad kommunestyre 

 

Dag Sigurd Brustind 

Ordfører 

Roy-Helge Andreassen     Jim Kristiansen  
Gruppeleder gruppe A (H, SP, AP og V)   Gruppeleder gruppe B (Andørja fellesliste) 

 


